

《单词百科:serialization是什么意思?serialization怎么发音?serialization的解释和用法》

英语单词serialization是什么意思?serialization怎么读?serialization怎么发音?简答网为您整理了serialization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



serialization怎么读

serialization的读音:[s r la 'ze n]

serialization的意思

1、n.连载长篇;

serialization的双语例句

1、 Much of the problem with binary serialization is its brittleness.

XML一般也比较强壮,因为你可以对你所不了解的数据视而不见.

2、Serialization will not deserialize delegates to non-public methods.

序列化不会反序列化非公共方法的委托.

3、Bad or malformed serialization info for the message object.

该消息对象的序列化信息错误或格式不正确.

4、The serialization case is a bit more problematic.

序列化所牵扯的问题要多一些.

5、Object serialization used to sequence of the disk file.

serialization用于 将对象序列化在磁盘文件中.datetime用于做日期的计算.

6、An early realization products and specialization, the road of serialization.

早日实现产品化, 专用化,系列化之路.

7、Nitrogen fertilizer to achieve a single change in fertilizer products achieve serialization.

实现单一氮肥向复合肥的转变,实现化肥产品系列化.

8、Serialization delay has the most significant impact on end-to-end delay.

串行时延对端到端时延的影响最大.

9、This story would lend itself well to serialization on television.

这个故事很适合改编为电视连续剧.

10、Unable to enumerate Jobs due to failure to obtain serialization object.

由于未能获取可串行对象,所以无法枚举作业.

11、Controls how padding characters are either removed or added (serialization).

控制如何删除或添加填充字符 (序列化).

12、Consider enabling serialization for your class.

考虑为您的类启用序列化.

13、It summarizes the serialization application well-condition for half-body-type fishing-oil-pump.

总结了 分体式 捞油泵尺寸规格的系列化情况和应用井况.

14、Serialization of products, product standardization and management standardization, users can satisfy of different technical requirements.

产品系列化, 生产标准化, 管理规范化的, 可满足各类用户不同的技术要求.

15、Cannot deserialize the message passed as an argument. Cannot recognize the serialization format.

无法将作为参数传递的消息反序列化. 无法识别序列化格式.

以上是简答网为您整理的serialization怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于serialization的用法、serialization的释义、serialization的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/serialization>